

**ALL-BREED SANCTION
MATCH
CONCOURS HOMOLOGUÉ
TOUTE RACES**

**Saturday, August 21st, 2021 After BIS
Samedi 21 Août 2021 Après le BIS**

**Held under the CKC Rules /
Tenue sous les règlements du CCC**



In conjunction with the Hochelaga Kennel Club Dog Show /
En conjonction avec l'Exposition du Club Canin Hochelaga
Centre Équestre St-Lazare, 1330 Montée St-Lazare, Saint-Lazare, Québec J7T3B4

CLUB OFFICERS / OFFICIERS DU CLUB

President Jean-Christophe Boulinguez
Vice-President Heather Whitcomb
Secretary / Secrétaire Stéphanie Leseure
Treasurer / Trésorière Lyzane Hamel
Directors / Directrices Myriam Parent, France Flibotte

JUDGES / JUGES

Groups/Groupes 1-2-3-4 Lyzane Hamel
Groups/Groupes 5-6-7 Michelle Chisholm
Best In Match, Best Puppy In Match, Best Graduate Michelle Chisholm

ENTRY FEES / FRAIS D'INSCRIPTION

Entry of first dog / Inscription pour premier chien \$ 10.00
Entry of additional dog(s) – Same Owners/
Inscription pour chien(s) supplémentaire(s) – Même Propriétaire(s) \$ 5.00

All entries MUST be submitted prior to the sanction match, **no entries will be taken on site**.
All entries must be submitted by completing the online form available [BY CLICKING HERE](#)

Please wait for a confirmation of your entries prior to sending you entry fees. **Entries must be received by 5:00 pm on August 15th, 2021 and paid by 6:00 pm on August 18th, 2021.**
All entries unpaid by the deadline will not be able to compete in the match.

Toutes les inscriptions DOIVENT être soumises avant la tenue du concours, aucune inscription sur place. Les inscriptions doivent être soumises en complétant le formulaire en ligne disponible [EN CLIQUANT ICI](#)

Veillez attendre la confirmation de vos inscriptions avant d'envoyer votre paiement. Les inscriptions doivent être reçues au plus tard le 15 Août 2021 à 17h00 et payées au plus tard le 18 Août 2021 à 18h00. Toute inscription non payée avant la date limite ne pourra participer au concours.

******* Payment via E-Transfer or PayPal only *******

******* Paiement par transferts électronique ou PayPal seulement *******

allhoundclubofquebec@gmail.com

**We will enforce the same Cov id-19 sanitary rules as those for the All-Breed Show /
Nous appliquerons les mêmes règles sanitaires Covid-19 que celles l'exposition
toute races**